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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ igényl ő kérdés !

dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésrő l szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére kérdést kívánunk benyújtani dr. Pintér
Sándor belügyminiszterhez, mint a rendészetért felelős kormánytaghoz

„Meddig folytatják még a pereskedést ahelyett, hogy végre rendeznék a rendőrségnél
dolgozók illetményét?”

címmel, amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Hosszú évek bérbefagyasztása után 2015-t ől végre megkezdték a hivatásos állomány
illetményrendezését. Azonban a rendvédelmi szerveknél dolgozó közalkalmazottakat ebből
teljesen kihagyták, és mindössze a havi illetmény 10 %-ának megfelel ő pótlékkal szúrták ki a
szemüket. Ennyi fizetésemelésre tartotta őket érdemesnek Orbán Viktor kormánya az elmúl t
hét évben.

Sőt, nemhogy nem emelik, de még a törvény szerint járó illetményt sem hajlandóak kifizetni a
közalkalmazottaknak !

Mint ahogy arról a sajtó is beszámolt a Rendőrségnél dolgozó közalkalmazottak ezre s
nagyságrendben indítottak pert a trükkös illetményemelések, azaz pontosabban fogalmazva az
illetményemelések elmaradása miatt . A közalkalmazottként foglalkoztatott rendőrségi
dolgozók illetményét ugyanis pontosan annyival csökkentik, amennyivel a garantál t
bérminimum és a minimálbér összege emelkedik . Ennek végeredménye, a kormánypropagand a
által harsogott emelések ellenére a rend őrségi dolgozók nettó fizetése sohasem változik .

Ezt a gyakorlatot a magyar bíróságok már több száz perben jogellenesnek mondták ki. De a
Rendőrség és a Belügyminisztérium vezetését szemlátomást nem érdekli a magyar bíróságo k
ítéletei, a bukott perek százai, és a közalkalmazotti illetmények rendezése helyett vállalják a



további pereskedést . Ezzel pedig végs ő soron nemcsak a megrövidített rendőrségi dolgozóknak,
hanem minden magyar adó fizetőnek rengeteg kárt okoznák.

Ezért kérdezem Miniszter Urat, meddig folytatják még a pereskedést? Hány bukott perre va n
még szükség, hogy végre tudomásul vegyék : hogy Önök sem állnak a törvények felett! Mikor
lesznek hajlandóak végre tisztességesen megfizetni a közalkalmazottakat is, és rendezn i
illetményüket?

Budapest, 2017 . május 24 .

dr. Harango o Tamá s
MSZP
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